

المربع

ALMURABAA



المربع

ALMURABAA



An exquisite experience through the garden of Almurabaa Palace that includes: cafes, restaurants and eloquent live shows.

تجربة مميزة وفريدة وسط حديقة قصر المربع التاريخي تشمل مطاعم ومقاهي عالمية شهيرة بالإضافة إلى عروض موسيقية راقية.

la Californie

la Californie

لا كاليفورني LA CALIFORNIE

NOV 23 2023

المرتبّع
ALMURABAA

A French cafe from Cannes, serving the finest French pastries and baked goods in a classic atmosphere. The menu includes pastries, desserts, drinks, ice cream, cocktails, and more.

مقهى فرنسي من مدينة كان، يقدم أجود أنواع الحلويات والمخبوزات الفرنسية في أجواء كلاسيكية. قائمة الطعام تحتوي على: مخبوزات، حلويات، مشروبات، آيس كريم، كوكتيلات، وغيرها.

La favorite



LA FAVORITE

لافاقوريت

NOV 23 2023

Straight from the heart of Paris, La Favorite. It introduces the finest dishes from the traditional french cusinie made with a fresh contemporary touch.

مقهى من قلب باريس يقدم أفضل أنواع الأطباق الفرنسية التقليدية بطريقة معاصرة.

المربع
ALMURABAA

L'ATELIER
SAINT-GERMAIN
de Joël Robuchon

L'ATELIER

لاتليبي

NOV 23 2023

L'ATELIER: Taste the most delicious dishes with the boldest international chef.

لاتليبي : تذوق أأذ الطباق مع أأرأ شيف عالمي.

المرتبأ

ALMURABAA



LE GRAND VENICE لو جراند فينيس NOV 23 2023

Le Grand Venice: is a true institution celebrated by everyone who loves authentic Italian cuisine.

لو جراند فينيس : مؤسسة حقيقية يحتفل بها جميع محبي المطبخ الإيطالي العريق.

المربع

ALMURABAA